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Vragenstellers steken weer van wal
ATZE JAN DE VRIES

LEEUWARDEN Vragen, vragen en
nog eens vragen. De politic zijn
merkbaar weer ontwaakt uit hun
zomerslaap.

Vragen stellen aan de minister, de
wethouder of de gedeputeerde is
voor volksvertegenwoordigers een
van de makkelijkste manieren om
zaken over het voetlicht te halen.

In het Provinsjehûs was het direct
na de zomerstop meteen flink raak.
D66 spande vorige week de kroon
door over vier kwesties ophelde-
ring te willen: de Afsluitdijk, bedrij-
venterreinen, de lobby voor een
zelfstandige Omrop Fryslân en de
provinciale onteigeningspolitiek.

GrienLinks en de PvdA maakten
werk van een zaak die later deze
maand op de vergaderagenda staat
van provinciale staten: een bezui-

niging van 100 miljoen op een pro-
vinciaal investeringsprogramma.

Retze van der Honing (Grien-
Links) noemt ,,het volledig on-
duidelijk’’ wat er nu precies
geschrapt wordt en waarom.
Remco van Maurik liet zich ook
nog over een andere zaak horen:
het loon dat buitenlandse bouw-
vakkers bij provinciale wegen-
bouwprojecten zijn misgelopen.
Hoe snel, luidt de vraag, krijgen die

bouwvakkers hun centen?
De ChristenUnie vroeg een in-

ventarisatie van leegstaande ge-
bouwen die geschikt zijn voor
asielzoekers. De Partij voor de Die-
ren begon over de garnalenpulsvis-
serij in het waddengebied.

Het Provinsjehûs verwacht niet
direct vragen over een zaak die
naar gisteren bleek slechter had
kunnen uitpakken: de rechtbank
Leeuwarden. Die wordt, in tegen-

stelling tot zeven andere in het
land, niet ontmanteld. Heeft de
provincie daar een rol in gespeeld?

De antwoorden blijven vast vaag,
want commissaris van de koning
John Jorritsma houdt er niet van
zijn lobbywerk uit de doeken te
doen.

Misschien zou hij hebben gewe-
zen op twee recente visites van de
minister van Veiligheid en Justitie,
Ard van der Steur


